
 

 

Protokół nr 26/2016 

 

  

 

z XXVI zwyczajnej sesji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony z dnia 13 grudnia 2016r., która odbyła się przy                           

ul. Naczelnej 12 w Krakowie, o godzinie 17.00. 

 

Sesję Rady Dzielnicy III otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III p.Aniela Pazurkiewicz.  

 

Stwierdzono quorum. W posiedzeniu wzięło udział 19 radnych (lista obecności jako załącznik nr 1), a zatem obrady 

oraz wszystkie podjęte uchwały są prawomocne. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz przedstawiła porządek obrad (załącznik nr 2 do niniejszego protokołu).   

  

Przewodnicząca p. Aniela Pazurkiewicz stwierdziła, iż zgodnie z §18 ust. 6 Statutu Dzielnicy III projekt porządku 

obrad stanowi porządek obrad. 

  

  

Ad.3 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz  przedstawiła i omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku do 

Prezydenta i Rady Miasta Krakowa dot. wprowadzenia korekty na zadaniach inwestycyjnych wprowadzonych do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej  planowanych przez Radę Dzielnicy III Prądnik Czerwony do realizacji w latach 

2016 - 2019 – druk nr 254.  

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

18 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXVI/230/2016 została przyjęta. 

 

Ad.4 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz  przedstawiła i omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy III Prądnik Czerwony na rok 2017 – druk nr 255.  

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXVI/231/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.5 

Radna p.Agnieszka Jasiówka przedstawiła i omówiła projekt uchwały Komisji Edukacji w sprawie rezygnacji radnego 

Pana Łukasza Wantucha z członkostwa w Komisji Edukacji Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony  – druk nr 256. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały? Nie było uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

19 radnych: 

Głosów „za” – 14 

Głosów „przeciw” - 2 

Głosów „wstrzymujących się” - 3 



Uchwała nr XXVI/232/2016 została przyjęta. 

 

Ad.6 

Radna p.Karolina Manikowska przedstawiła i omówiła projekt uchwały Komisji Praworządności i Bezpieczeństwa 

Publicznego w sprawie rezygnacji radnego Pana Łukasza Wantucha z członkostwa w Komisji Praworządności i 

Bezpieczeństwa Publicznego Rady Dzielnicy III Prądnik Czerwony  – druk nr 257.   

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Piotr Majak, radny p.Łukasz Wantuch, radny p.Miś Rafał. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

19 radnych: 

Głosów „za” – 13 

Głosów „przeciw” - 3 

Głosów „wstrzymujących się” - 3 

Uchwała nr XXVI/233/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.7 

Radny p.Paweł Wójcik przedstawił i omówił projekt uchwały Komisji Promocji, Informacji i Łączności z 

Mieszkańcami w sprawie jubileuszu 90-lecia uruchomienia komunikacji autobusowej w Krakowie. – druk nr 258.   

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

19 radnych: 

Głosów „za” – 18 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 1 

Uchwała nr XXVI/234/2016 została przyjęta. 

  

Ad.8 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz  przedstawiła i omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie opinii projektu 

zadania pn.: „Wykonanie wygodnego zejścia do przystanku Rondo Barei II” w ramach Budżetu Obywatelskiego  – druk 

nr 259.  

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?  Nie było uwag. 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

19 radnych: 

Głosów „za” – 19 

Głosów „przeciw” - 0 

Głosów „wstrzymujących się” - 0 

Uchwała nr XXVI/235/2016 została przyjęta. 

 

 

Ad.9 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz  przedstawiła i omówiła projekt uchwały Zarządu w sprawie  opinii dot. 

wprowadzenia buspasa na ulicy Pilotów – druk nr 260.  

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz zapytała się czy są uwagi do projektu uchwały?    

 

W dyskusji wzięli udział: radny p.Piotr Moskała, radny p.Rafał Miś, przew. p.Aniela Pazurkiewicz, radny p.Stanisław 

Skrzyński, radny p.Jacek Wojs, radny p.Łukasz Wantuch, radna p.Agnieszka Jasiówka, radny p.Mateusz Drożdż. 

 

Radny p.Rafał Miś złożył poprawkę: 

wykreśla się z uzasadnienia zdanie „Jedyną alternatywą na poprawienie przepustowości komunikacji miejskiej w tym 

rejonie jest zintensyfikowanie prac nad linią tramwajową Meissnera-Mistrzejowice”. 

 



Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie poprawki, którą złożył radny p.Rafał Miś. 

Obecnych podczas głosowania 19 radnych: 

Głosów „za” – 3 

Głosów „przeciw” - 8 

Głosów „wstrzymujących się” – 8 

Poprawka nie został przyjęta. 

  

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poprosiła o przegłosowanie projektu uchwały. Obecnych podczas głosowania 

19 radnych: 

Głosów „za” – 17 

Głosów „przeciw” - 1 

Głosów „wstrzymujących się” - 1 

Uchwała nr XXVI/236/2016 została przyjęta. 

 

Ad.10 

Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. Nie było uwag. Protokół został przyjęty. 

  

 

Ad.11 

Oświadczenia i komunikaty 

 

Przewodnicząca p.Aniela Pazurkiewicz poinformowała, iż kolejna sesja odbędzie się 24 stycznia 2017r.                              

o godz. 18.00.   Poinformowała o szeregu spotkań dot. edukacyjnej siatki szkół.  

 

  

Przewodnicząca p. Aniela Pazurkiewicz zamknęła posiedzenie sesji o godz. 17.40. 

 

 

Prowadzący obrady: 

Aniela Pazurkiewicz  

Przewodnicząca Rady i Zarządu Dzielnicy III Prądnik Czerwony 

 

 

  

Protokół sporządziła:  

Małgorzata Żaba 

 


